
國立中正大學國際智慧製造碩士學程 

International Master Program in Smart Manufacturing 

口試委員申請書 Application for Oral Examination Committee 

學生姓名 

Student’s 

name 

 學號 

Student ID 

 

委員姓名 

Committee’s 

name 

 服務單位/ 

職稱 

Service Units/ 

job title 

 

經歷 

Experience 

 學歷 

Academic 

qualifications 

 

類別 □獲有博士學位，且在學術著有成就 

Ph.D and have academic achievements 

應符合本系系務會議通過之資格認定基準，並提供資料佐證，經陳系主任於口

試委員名冊上簽章核可。 

Applicants should meet the qualification standards approved by the department 

meeting, provide supporting documents, and have the department director sign and 

seal the list of oral examination committee members. 
 

□研究領域屬於稀少性或特殊性科學，且在學術或專業上著有成就(業界代表) 

The field of study falls within the science of rarity or particularity and is 

academically or professionally successful 
應符合本系系務會議通過之資格認定基準、提供佐證資料外，並應於聘任前經

本系學術委員會審議通過，陳系主任於口試委員名冊上簽章核可。 

Applicants must meet the qualification criteria approved by the department's execu-

tive meeting and provide supporting information. They must be reviewed and ap-

proved by the academic committee of the department before appointment, and the 

chairperson of the department must sign and seal the list of oral examination mem-

bers. 
 

說明 (請詳述聘任此口試委員之原因及提供佐證資料) 

Explanation (please describe in detail the reasons for hiring this oral examination committee member 

and provide other relevant information)  



 

學生簽名 student signature：                            

 

指導教授簽名 Advisor signature：                                    

 

日期 Date：                                

請於繳交委員名單前一週繳交，本專班課務會議核定後才可繳交委員名單 

Please submit this paper one week before the submission of the list of committee members. 


